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§ 15 Dnr 7295 

Förändring av dagordningen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Extraärende 1 ”Fråga till kommunstyrelsens ordförande om kommunens samarbete 
med vänorten Kamyanets Podilsky” läggs till efter allmänhetens frågestund på den 
utskickade dagordningen. 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att extraärende 1 ”Fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
kommunens samarbete med vänorten Kamyanets Podilsky” läggs till efter 
allmänhetens frågestund på den utskickade dagordningen. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om föreslagen ändring i dagordningen antas och finner att så 
sker. 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
4(26) 

Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 
2024-03-26 

 
 

  
 

 
Protokollet är digitalt signerat  
VISMA_SIGN_01_ATTRIBUTE_SAML_TransactionId 

 

§ 16 Dnr 7296 

Information från Eolus Vind angående planerad 
Vindkraftspark Kesemossen 

Sammanfattning av ärendet 
Stefan Gustavsson och Emma Lundström, Eolus Vind, informerar fullmäktige om 
planerad vindkraftspark Kesemossen. 
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§ 17 Dnr KS-2024-00059 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning av ärendet 
Inga frågor har inkommit till dagens frågestund. 
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§ 18 Dnr KS-2024-00146 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
kommunens samarbete med vänorten Kamyanets 
Podilsky 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan anses besvarad och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
Följande fråga inkom 2024-03-21 från Osborn Eklundh M till kommunstyrelsens 
ordförande Mats Palm S: 

”Som alla vet så har Ryssland attackerat ett land i vår närhet, Ukraina i landet har 
Herrljunga kommun en vänort Kamyanets Podilsky. Vänortsavtalet undertecknades 
2008 av dåvarande kommunstyrelsens ordförande Kurt Hårsmar. Vad jag har 
förstått så har det varit ett lyckat samarbete kring familjecentral som skapat med 
hjälp av medel från SIDA. Den senaste tiden har det varit mycket tyst kring vår 
vänort, och hur de under skuggan av det anfallskrig som de lever i då jag har ett 
personligt intresse hur våra bröder och systrar har det i Ukraina vore det av 
intressant att veta hur Herrljunga kommun arbetar med sin vänort i dag när de 
kanske behöver inte minst ett moraliskt stöd. 

Därav dessa frågor: 

1. Har kommunen något pågående samarbete eller stöd med vänorten idag. 

2. Om inte finns det några planer på att på något sätt påbörja något. 

3. Har kommunen någon kontakt i vänorten eller någon i Sverige som vet hur 
de har drabbats och påverkats.” 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens ordförande Mats Palm S svarar på frågan. 

Ordföranden frågar om frågan anses besvarad och kan läggas till handlingarna och 
finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Fråga inkommen 2024-03-21 
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§ 19 Dnr KS-2024-00070 

Svar på interpellation om snöröjning på enskilda vägar 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen anses besvarad och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Eva Larsson C svarar på interpellation om 
snöröjning på enskilda vägar från Gunnar Andersson M. 

Beslutsgång 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Eva Larsson C svarar på interpellationen. 

Ordföranden frågar om interpellationen anses besvarad och kan läggas till 
handlingarna och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Svar på interpellation inkommen 2024-03-13 

Interpellation inkommen 2024-02-13 
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§ 20 Dnr KS-2023-00266 

Svar på medborgarförslag om en ny multisporthall i 
Herrljunga kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Analysen av Herrljunga kommuns idrottsföreningar och bildningsförvaltningens 
behov av tillgång till fler idrottsanläggningar överlämnas till förslagsställaren för att 
använda materialet i sitt fortsatta arbete. 

2. Medborgarförslaget anses besvarat. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslag inkom 2023-06-16 från Martin Fredriksson gällande anläggandet 
av en ny multisporthall i Herrljunga centralort. Kommunfullmäktig beslutade att 
lämna ärendet till kommunstyrelsen för bredning KF § 114/2023-06-20. 
Förslagsställaren hänvisar till att det finns stora behov av en multisporthall och att 
skola och idrottsföreningar efterfrågar fler halltider. I medborgarförslaget lyftes 
fördelar med att en ny lokal som också skulle kunna tjäna som en social mötesplats 
för ungdomar. Förslagsställaren vill att kommunen ska initiera ett arbete där 
kommunen ska ta kontakt med intressenter som exempelvis Herrljunga 
industrifastigheter, för att undersöka möjligheten att etablera en ny multisporthall i 
Herrljunga kommun. 

Kultur- och fritid har genomfört en kartläggning av behoven av fler 
idrottsanläggningar i kommunen. Herrljunga kommuns idrottsföreningar har, via ett 
digitalt formulär, inkommit med synpunkter och redogjort för sina behov. Bland 
annat har önskemål framförts om; ny sporthall alternativt utbyggnad av 
Horsbyhallen, renovering av friidrottsanläggningen på Skoghälla, konstgräsplan 
alternativt en hall med konstgräs, samt utbyggnad av bowlingbanorna i Mörlanda. 
Bildningsförvaltningen redogör att skolan har behov av tillgång till fler tider i stor 
gymnastikhall innehållande material som krävs för undervisning inom ämnet idrott. 
Bildningsförvaltningen ser också ett behov av en idrottshall närmare kommunens 
byskolor. Kultur- och fritid ser inte att det finns ett behov av en multisporthall i 
Herrljunga kommun utifrån skolans och idrottsföreningarnas behov. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

1. Analysen av Herrljunga kommuns idrottsföreningar och bildningsförvaltningens 
behov av tillgång till fler idrottsanläggningar överlämnas till förslagsställaren för att 
använda materialet i sitt fortsatta arbete. 

2. Medborgarförslaget anses besvarat. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige bifaller Mats Palm S kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Bert-Åke Johansson S bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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Gunnar Andersson M bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 23/2024-03-07 

Kultur- och fritidsutskottet § 4/2024-01-22 

Kommunfullmäktige § 114/2023-06-20  

Medborgarförslag inkommet 2023-06-16  

Analys av Herrljunga kommuns idrottsföreningar och bildningsförvaltningens behov 
av tillgång till fler idrottsanläggningar 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 21 Dnr KS-2023-00395 

Svar på medborgarförslag avseende infrastruktur i 
Vreta tätort 

Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget avslås. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslag inkom 2023-11-20 om att kommunen sätter upp farthinder på 
Vretavägen på sträckan mellan Tåbergsliden och 50-skyltarna västerut för att på så 
vis få ned hastigheterna på vägsträckan. Kommunfullmäktige överlämnade genom 
§ 191/2023-11-27 medborgarförslag till kommunstyrelsen för beredningen. 

Förvaltningen har stämt av förslaget med gatu- och parkchef och då Vretavägen 
ägs av Trafikverket har kommunen inte rådighet över den sträcka som förslaget 
berör. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att medborgarförslaget avslås. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 24/2024-03-07 

Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-02-14 

Kommunfullmäktige § 191/2023-11-27 

Medborgarförslag inkommet 2023-11-20 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 22 Dnr KS-2024-00060 

Information från revisionskollegiet 

Sammanfattning av ärendet 
Jonny Gustafsson, revisorernas ordförande, informerar fullmäktige om följande: 

• Den 19 mars genomfördes revisionsmöte där säkerhetschef Anette Falk 
höll i en säkerhetsgenomgång. 

• Nämnderna har besvarat missiven som skickats ut angående granskningen 
av kommunens fordon. Svaren kommer behandlas på revisionsmötet den 
17 april. 

• Granskning av årsbokslut för 2023 pågår och revisionsrapport kommer att 
tas fram och presenteras för kommunfullmäktige den 23 april. 

• Granskningen av kvaliteten i grundskolan har skickats för komplettering till 
bildningsnämnden. 

• En ny granskning har påbörjats vilket rör socialnämndens systematiska 
kvalitetsarbete inom äldreomsorg med fokus på särskilt boende. 

• Den 10 april ska revisionskollegiet träffa kommunfullmäktiges presidium. 

• Lekmannarevisorerna har gått igenom verksamheterna i Herrljunga 
Elektriska, Herrljunga Vatten, Herrljungabostäder, Stiftelsen Herrljunga 
industrilokaler och Nossan förvaltningsaktiebolag. 

• En revisionsdialog via Teams med Sveriges Kommuner och Regioner är 
inplanerad den 23 april. 

Informationen läggs till handlingarna. 
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§ 23 Dnr KS-2023-00424 

Äldreomsorgsstrategi för Herrljunga kommun 2023-
2032 

Kommunfullmäktiges beslut 
Äldreomsorgsstrategi 2023–2032 för Herrljunga kommun antas. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunen behöver en långsiktig planering och inriktning som är väl förankrad i 
hela kommunen avseende äldreomsorg därför har socialförvaltningen under 2023 i 
samarbete med KPMG tagit fram en har en strategi för äldreomsorgen. Satsningen 
har finansierats med statsbidrag. Revisionen i kommunen har vid tidigare 
granskningen av kommunens kvalité i äldreomsorgen år 2021 rekommenderat 
socialnämnden att ta fram en strategisk plan för äldreomsorgen. Förvaltningen har 
haft detta som en av de prioriterade frågorna i förvaltningen. En strategisk plan för 
äldreomsorgen är en förutsättning för att kunna identifiera de områden som 
förvaltningen måste arbeta med för att hitta de områden som är möjliga att 
effektivisera. En strategi som medför att förvaltningen får ett underbyggt underlag 
att arbeta vidare med knyter an till kommunens övergripande mål om en hållbar och 
inkluderande kommun. Både utifrån ansvaret att klara en framtida svår ekonomisk 
utmaning inom äldreomsorgen med fler äldre samt inkludering av den äldre 
befolkningen. 

Denna strategi ska vara den inriktning som förvaltningen ska ha för att genomföra 
den omställning som äldreomsorgen står inför de kommande åren. För att lägga en 
strategi framåt har det varit väsentligt att spegla vilka förutsättningar, vilken struktur 
och vilket innehåll som gäller för nuvarande äldreomsorg i kommunen. En kortare 
tillbakablick över målgruppens verksamhetsutveckling över tid presenteras, som 
syftar till ökad förståelse för nuläge och utgångspunkt för Herrljunga kommuns 
äldreomsorg. Därefter presenteras en strategi för kommunens arbete framåt. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

Äldreomsorgsstrategi för 2023–2032 för Herrljunga kommun antas. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige bifaller Eva Larsson C kommunstyrelsen förslag till beslut. 

Gunnar Andersson M bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 28/2024-03-07 
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Socialnämnden § 144/2023-12-12 

Äldreomsorgsstrategi 2023-2032 

Beslutet ska skickas till 
Socialnämnden för kännedom 
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§ 24 Dnr KS-2024-00079 

Översyn av gemensamma Servicenämnder 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunstyrelsen får i uppdrag att: 

- Genomlysa formerna för samverkan utifrån att i stället för gemensam nämnd 
använda sig av avtalssamverkan, samt föreslå fortsatt samverkansform. 

- Genomlysa verksamhetsområden för samverkan, samt föreslå 
verksamhetsområden för fortsatt och/eller vidareutvecklad samverkan där behov 
finns och det är möjligt och relevant.   

2. Uppdraget återrapporteras löpande till servicenämnderna och kommunstyrelsen i 
respektive kommun, med slutrapportering senast december 2025. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunerna är överens om att samverkan är ett viktigt verktyg för att hantera 
välfärdsfrågor nu och i framtiden och ser positivt på fortsatt samverkan. Vid de 
tillfällen när samverkansmöjligheter uppstår, bör denna fråga undersökas mellan 
kommunerna. De nuvarande servicenämnderna ser att det inför nästkommande 
mandatperiod finns anledning att vidareutveckla samverkan, men det finns också 
anledning att undersöka om avtalssamverkan kan vara en lämpligare form än de 
nuvarande servicenämnderna.  

Sedan år 2018 finns en utvecklad möjlighet i kommunallagen om avtalssamverkan, 
en möjlighet som inte fanns då överenskommelsen gjordes år 2014. Det brukliga i 
nuläget är att kommuner avtals samverkar, vilket också Herrljunga och Vårgårda 
gör, dels med varandra inom andra områden, dels med andra kommuner. Det finns 
i ett samverkansavtal möjlighet att bygga en struktur för hur samverkan följs upp 
och säkerställa politisk insyn och mandat i avtalssamarbetet.  

Det finns därför anledning att se över, vidareutveckla och omforma 
samverkansformen mellan kommunerna så att den är anpassad till de 
förutsättningar som råder i nuläget men också rustad för en alltmer komplex och 
föränderlig framtid som kommunerna möter.  

Det finns också behov av att löpande se över vilka delar som potentiellt kan 
förbättras i nuvarande gemensam organisation och justera dessa, vilket ligger inom 
ramen för kommundirektörernas uppdrag. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

1. Kommunstyrelsen får i uppdrag att: 

- Genomlysa formerna för samverkan utifrån att i stället för gemensam nämnd 
använda sig av avtalssamverkan, samt föreslå fortsatt samverkansform. 
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- Genomlysa verksamhetsområden för samverkan, samt föreslå 
verksamhetsområden för fortsatt och/eller vidareutvecklad samverkan där behov 
finns och det är möjligt och relevant.   

2. Uppdraget återrapporteras löpande till servicenämnderna och kommunstyrelsen i 
respektive kommun, med slutrapportering senast december 2025. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 37/2024-03-07 

Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-02-22 

Överenskommelse om gemensam servicenämnd för verksamhetsstödjande 
funktioner Ekonomi/personal samt IT/Växel/Telefoni 

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektör i Vårgårda 
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§ 25 Dnr KS-2023-00371 

Uppskjutande av ikraftträdande av taxan gällande 
Tillståndsenheten i samverkan (TIS) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Bestämmelser och bilagor för uttag av avgifter gällande alkohollagen, lag om 
tobak och liknande produkter, lag om tobaksfria nikotinprodukter och lag om vissa 
receptfria läkemedel fastställs. 

2. Ansvarig nämnd får för varje kalenderår besluta om att reglera timavgifterna 
enligt prisindex för kommunal verksamhet (PKV). 

3. Bestämmelser och bilagor 1 och 2 träder i kraft 2025-01-01. 

Sammanfattning av ärendet 
Under 2023 har arbete pågått för att införa en ny taxa för TIS (Tillståndsenheten i 
samverkan) med sikte på att ny taxa skulle vara klar och träda i kraft 1 januari 2024. 
Vid dialog med ett antal av samverkanskommunerna har det framkommit att 
ytterligare tid behövs för politisk förankring. Önskemål om en tydligare beskrivning 
av taxekonstruktionen och en ekonomisk redogörelse har framförts.  

Därför föreslås nu att taxan i stället ska träda i kraft 2025. Uppdelningen av 
höjningen blir den samma som tidigare beslutats, dvs ansökning och 
anmälningsavgifter höjs i sin helhet 2025 och de fasta och rörliga avgifterna för 
befintliga verksamheter höjs med 50% av höjningen 2025 och resterande del 2026. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

1. Bestämmelser och bilagor för uttag av avgifter gällande alkohollagen, lag om 
tobak och liknande produkter, lag om tobaksfria nikotinprodukter och lag om vissa 
receptfria läkemedel fastställs. 

2. Ansvarig nämnd får för varje kalenderår besluta om att reglera timavgifterna 
enligt prisindex för kommunal verksamhet (PKV). 

3. Bestämmelser och bilagor 1 och 2 träder i kraft 2025-01-01. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 41/2024-03-07 

Socialnämnden § 7/2024-02-13 

Kommunfullmäktige § 188/203-11-27 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
17(26) 

Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 
2024-03-26 

 
 

  
 

 
Protokollet är digitalt signerat  
VISMA_SIGN_01_ATTRIBUTE_SAML_TransactionId 

 

Bestämmelser och bilagor 1 och 2 

Beslutet ska skickas till 
Tillståndsenheten i samverkan, socialnämnden för kännedom 
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§ 26 Dnr KS-2023-00219 

Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 
SOL och LSS per 2023-12-31 

Kommunfullmäktiges beslut 
Rapporten av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS per 2023-12-31 
läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden ska till fullmäktige lämna en statistikrapport över hur många av 
nämndens gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL och 9 § LSS som inte har 
verkställts inom tre månader från dagen för respektive beslut. Socialnämnden ska 
även rapportera gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL och 9 § LSS som inte 
harverkställts på nytt inom tre månader från den dag då verkställigheten avbröts. 
Nämnden ska vidare ange vilka typer av bistånd dessa beslut gäller samt hur lång 
tid som har förflutit från dagen för respektive beslut. 

Anledning till ej verkställda beslut är oftast bristande resurser. Med resurser avses 
t.ex. en fysisk person när det gäller insatsen kontaktperson, en ledig lägenhet när 
det gäller insatsen särskilt boende eller en plats på korttidsboende/familj om 
insatsen är korttidsvistelse enligt LSS. Generellt gällande verkställighet av 
kontaktpersoner, kontaktfamiljer etc. kan sägas att där uppdrag bygger på frivillighet 
och uppdragstagares lämplighet, att finna uppdragstagare som matchar brukares 
behov och där det även bör finns en personkemi, där kan det vara en utmaning att 
kunna verkställa beslutade insatser inom skälig tid. 

Totalt antal rapporter för fjärde kvartalet 2023 är 7 varav 4 verkställda/avslutade av 
annan orsak. Av de 3 rapporter som kvarstår har 2 fått ett eller flera skäliga 
erbjudanden om verkställande men tackat nej. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut: 

Rapporten av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS per 2023-12-31 
läggs till handlingarna. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 40/2024-03-07 

Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS per 2023-12-31 
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Beslutet ska skickas till 
Revisorerna, socialnämnden för kännedom 
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§ 27 Dnr KS-2024-00119 

Medborgarförslag avseende infrastruktur i Vreta tätort 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Följande medborgarförslag inkom 2024-03-05 från Ronny Modig: 

”Då hastigheterna och för all del trafikmängden ökat sedan 2017 så har vi ställt 
frågor om hur dessa ska begränsas till kommunen, Trafikverket och länsstyrelsen. 
Hitintills har ingen av dessa instanser kommit med några konstruktiva motförslag till 
våra inskickade förslag.  

Inom Vreta ”tätort” så vill ingen att några farthinder skall placeras för att hålla ner 
hastigheterna trots att vägen är knappt 4 meter bred och används utav många 
oskyddade trafikanter som av naturliga orsaker inte kunnat dokumenteras från 50 
zonen framtill korsningen mellan Vretavägen-Bitternavägen (väg 1927-1921) där 
det varit ett flertal olyckor varav flera med dödlig utgång då det är 70 km/tim som är 
gällande hastighet.  

Vi fick ju svart på vitt efter er mätning under 2021 (Pandemin) som visade på att det 
gick cirka 3% fler fordon per dygn i en medelhastighet om 47 km/tim Enligt 
Trafikverkets mätning 2017 så var ju medelhastigheten ”endast” 63 km/tim men då 
får man ju ta i beaktning att de mätte strax utanför 50 zonen till Vreta. Och då vi ni 
kan läsa om att nya industrier kommer att etablera sig i området vilket lågt räknat 
kommer att göra att cirka 5 lastbilar tillkommer per dygn? Vi har ju redan märkt av 
en ökning av trafikmängden sedan denna mätning så troligen har Vreta vägen 
hamnat i samma mängd-klass som Bitternavägen fram till 181:an vilket bör ge nya 
möjligheter av begränsningar/förbättringar.  

Så då kom vi fram till att visst har väl kommunen rådighet över de delar som går 
inom tätorten? Och om vi inte misstolkar de kartor som visar tätortens utbredning 
som vi fått från kommunen så sträcker dessa sig från Vreta förbi Strängbetong och 
vidare till infarten till Ölltorps industriområde (väg 1927) o även förbi korsningen till 
Knallen (Ridhuset) o vidare på väg 1921 över Nossan till 50 zonen där.  

Så då tycker vi att det vore lämpligt att ni flyttar 50 gränsen till Ridhuset på 1921 
och infarten till industriområdet på 1927 hela vägen från Vreta så slipper 
Trafikverket diskussionerna om säkerheten i korsningen 1921-1927 för då ”bör” det 
väl inte bli så kraftiga kollisioner vid nästa tillbud. Då de anser att några dödsolyckor 
inte uppväger den försämrade miljön vid ett fyrvägsstopp i korsningen. Och då det 
inte finns några medel för att bygga en cirkulationsplats så är detta väl näst bästa 
förslaget. VARNING: Det här mejlet är skickat från en extern adress. Klicka inte på 
länkar eller bifogade filer om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet 
är säkert. Vilket även kommer att gynna de oskyddade trafikanter som vill korsa väg 
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1921 mot Fölene från G/C vägen/Vretavägen och även motsatt håll. Då det inte 
finns något som skyddar dem vid övergång/passage  

Naturligtvis hade det bästa varit om en ny sträckning av väg 1927 blivit verklighet 
men efter 35 år av inaktivitet så får man väl inte förvänta sig under. Bifogar även det 
förslag vi skickat ifall det är något som någon vill ta tag i. Kanske går att samköra 
detta med flytten av 181:an?”  

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om ärendet överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning och finner att så sker. 

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 28 Dnr KS-2024-00002:4 

Avsägelse och fyllnadsval som ledamot i 
samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Marie Karlsson S entledigas från uppdraget som ledamot i 
samhällsbyggnadsnämnden. 

2. Lena Liifv S väljs till ledamot i samhällsbyggnadsnämnden för resterande del av 
mandatperioden. 

Sammanfattning av ärendet 
Marie Karlsson har i skrivelse daterad 2024-03-10 avsagt sig sitt uppdrag som 
ledamot i samhällsbyggnadsnämnden.  

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om Marie Karlssons S avsägelse 
godkänns och finner att så sker.  

Mats Palm S föreslår Lena Liifv S till ny ledamot i samhällsbyggnadsnämnden. 

Ordföranden frågar om Mats Palm S förslag till beslut antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
Skrivelse daterad 2024-03-10 

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden för kännedom 
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§ 29 Dnr KS-2024-00002:5 

Avsägelse som nämndeman vid Alingsås tingsrätt 

Kommunfullmäktiges beslut 
Marie Karlsson entledigas från uppdraget som nämndeman vid Alingsås tingsrätt. 

Sammanfattning av ärendet 
Marie Karlsson har i skrivelse daterad 2024-03-10 avsagt sig sitt uppdrag som 
nämndeman vid Alingsås tingsrätt. Kommunen mottog från Alingsås tingsrätt 2024-
03-13 tingsrättens beslut om entledigande av Marie Karlsson som nämndeman. Då 
kommunfullmäktige i Herrljunga kommun valt Marie Karlsson till nämndeman 
behöver hennes avsägelse även godkännas av kommunfullmäktige. 

Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om Marie Karlssons avsägelse godkänns 
och finner att så sker.  

Beslutsunderlag 
Skrivelse daterad 2024-03-10 
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§ 30 Dnr KS-2024-00135 

Motion om att avsätta medel i kommunens 
investeringsbudget för allvädersbanor på Skoghälla 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Följande motion inkom 2024-03-14 från Gunnar Andersson M:  

”Skoghälla är en fantastisk anläggning som hyser många olika föreningar och 
diskussioner pågår om att ta fram nya avtal med HSK Fotboll och HSK Friidrott. I 
samband med detta har HSK Friidrott framfört vissa önskemål och även kommit 
med förslaget om att det ska anläggas allvädersbanor.  

Sådana banor har anlagts i många små kommuner eftersom de bidrar till 
spontanidrott och ett ökat engagemang för friidrotten. Ökad fysisk aktivitet är extra 
viktigt i dessa tider av ständigt ökande passiv konsumtion av sociala medier, inte 
minst bland barn och unga. 

(…) 

Allvädersbanor bidrar också på ett synnerligen påtagligt sätt till att göra 
anläggningen mer attraktiv på ett visuellt sätt (se bilder i bilaga för exempel). De 
skulle därför bidra till att marknadsföra Herrljunga med hjälp av en 
”Instagramvänlig” miljö. Få anhöriga lär kunna motstå och dela bilder på sina 
släktingar när de deltar i en aktivitet på en så attraktiv anläggning som Skoghälla 
skulle kunna bli. Det skulle också kraftigt bidra till attraktiviteten för det nya 
bostadsområdet på Skogsgatan.  

Våra efterforskningar pekar på att investeringen för en sådan anläggning ligger i 
häradet 6–8 miljoner och vi föreslår därför att kommunen avsätter tre miljoner 
kronor som grundplåt för att få investeringen genomförd.  

Resterande finansiering kan HSK Friidrott söka från andra källor till exempel 
Sparbankens stiftelse och Allmänna Arvsfonden. Den senare har ju Riksrevisionen 
nyligen föreslagits att den ska läggas ner och man får enligt deras in mer pengar än 
man hinner få ut vilket lett till en del tveksamma projektstöd. Det största stödet som 
delades ut 2019 var på 2,8 miljoner och gick till allvädersbanor till Södra Vi. 
Friidrottsföreningen där vitnade i en artikel 2020 om att friidrotten troligen inte 
funnits kvar i samhället men efter investeringen hade man attraherat många nya 
barn och ungdomar. En föreningsaktiv berättar att man haft 40–50 barn på senaste 
träningen.  

Allvädersbanor kräver väldigt lite underhåll så i praktiken rör det sig om en 
engångsinvestering som onekligen skulle bidra till att öka Herrljungas attraktivitet 
rejält. Om man jämför med att lägga tre miljoner på att snygga upp Skoghälla med 
att lägga en miljon på att snygga upp entrén på biblioteket som nyligen renoverats 
tycker vi det är enkelt att välja var man ska prioritera.  
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Vi yrkar därför på att tre miljoner avsätts i kommunens investeringsbudget snarast 
för allvädersbanor på Skoghälla.” 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om ärendet ska överlämnas till kommunstyrelsen för beredning 
och finner att så sker. 

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 31 Dnr 7254 

Anmälda ärenden 2024-03-26 

Kommunfullmäktiges beslut 
Samtliga meddelanden läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
Följande meddelanden anmäls vid sammanträdet: 

1. Revisionsrapport Nossan Förvaltningsaktiebolag 

2. Årsredovisning och revisionsberättelse 2023 Nossan 
Förvaltningsaktiebolag 

3. Entledigande som nämndeman vid Alingsås tingsrätt 

 



 

5aa823b2-95d9-48dc-9306-7095a12c5bce 

 

Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 


	Förändring av dagordningen
	Kommunfullmäktiges beslut
	Förslag till beslut
	Beslutsgång

	Information från Eolus Vind angående planerad Vindkraftspark Kesemossen
	Sammanfattning av ärendet

	Allmänhetens frågestund
	Sammanfattning av ärendet

	Fråga till kommunstyrelsens ordförande om kommunens samarbete med vänorten Kamyanets Podilsky
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	Svar på interpellation om snöröjning på enskilda vägar
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	Svar på medborgarförslag om en ny multisporthall i Herrljunga kommun
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Svar på medborgarförslag avseende infrastruktur i Vreta tätort
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Information från revisionskollegiet
	Sammanfattning av ärendet

	Äldreomsorgsstrategi för Herrljunga kommun 2023-2032
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Översyn av gemensamma Servicenämnder
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Uppskjutande av ikraftträdande av taxan gällande Tillståndsenheten i samverkan (TIS)
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SOL och LSS per 2023-12-31
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	Medborgarförslag avseende infrastruktur i Vreta tätort
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	”Då hastigheterna och för all del trafikmängden ökat sedan 2017 så har vi ställt frågor om hur dessa ska begränsas till kommunen, Trafikverket och länsstyrelsen. Hitintills har ingen av dessa instanser kommit med några konstruktiva motförslag till vår...
	Inom Vreta ”tätort” så vill ingen att några farthinder skall placeras för att hålla ner hastigheterna trots att vägen är knappt 4 meter bred och används utav många oskyddade trafikanter som av naturliga orsaker inte kunnat dokumenteras från 50 zonen f...
	Vi fick ju svart på vitt efter er mätning under 2021 (Pandemin) som visade på att det gick cirka 3% fler fordon per dygn i en medelhastighet om 47 km/tim Enligt Trafikverkets mätning 2017 så var ju medelhastigheten ”endast” 63 km/tim men då får man ju...
	Så då kom vi fram till att visst har väl kommunen rådighet över de delar som går inom tätorten? Och om vi inte misstolkar de kartor som visar tätortens utbredning som vi fått från kommunen så sträcker dessa sig från Vreta förbi Strängbetong och vidare...
	Så då tycker vi att det vore lämpligt att ni flyttar 50 gränsen till Ridhuset på 1921 och infarten till industriområdet på 1927 hela vägen från Vreta så slipper Trafikverket diskussionerna om säkerheten i korsningen 1921-1927 för då ”bör” det väl inte...
	Naturligtvis hade det bästa varit om en ny sträckning av väg 1927 blivit verklighet men efter 35 år av inaktivitet så får man väl inte förvänta sig under. Bifogar även det förslag vi skickat ifall det är något som någon vill ta tag i. Kanske går att s...
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Avsägelse och fyllnadsval som ledamot i samhällsbyggnadsnämnden
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Avsägelse som nämndeman vid Alingsås tingsrätt
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsgång
	Beslutsunderlag

	Motion om att avsätta medel i kommunens investeringsbudget för allvädersbanor på Skoghälla
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Anmälda ärenden 2024-03-26
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet


		2024-04-02T05:54:44+0000


		2024-04-02T12:22:20+0000


		2024-04-02T13:01:32+0000


		2024-04-02T13:12:08+0000




